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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 
KLASA: 024-02/23-02/1  

URBROJ: 238-27-04-01/02-23-11 

Samobor, 08.02.2023. 

 

ZAPISNIK 

19. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 8. veljače 2023. 

godine u Gradskoj vijećnici Grada Samobora, Trg kralja Tomislava 5, 

Samobor 
 

Sjednica je započela u 17:00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima, poštovane dame i gospoda, gradski vijećnici, 

drage kolegice i kolege, gradonačelnice, zamjenik gradonačelnice, predstavnici naših upravnih 

odjela i predstavnici javnog informiranja. 

Danas održavamo 19. sjednicu Gradskog vijeća koju sam zakazao u 17:00 sati, sukladno 

članku 119. Poslovnika Gradskog vijeća, a to znači po hitnom postupku, s obzirom na rokove 

o kojima moramo voditi računa i ispoštovati ih kod određenih aktivnosti koje Grad provodi. 

Kao što je i to i uobičajeno da izvršimo prozivku, pa molim gđu Anu Huljev Domović 

da prozove vijećnike, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

ANA HULJEV DOMOVIĆ – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Goran Gorše, Maja 

Gračanin, Ivan Horvat, Sanja Horvat Iveković, Matija Hržić, Đurđica Jančikić, Martin Komes, 

Marija Lindić, Darko Lisec, Željko Mataušić, Marko Požgaj, Stjepan Razum, Mihaela Slamar, 

Željko Stanec, Miran Šoić 

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Tatjana Lenart - opravdala izostanak, Marko Matijaščić - opravdao izostanak   

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 19 vijećnika, a 2 izočna na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 19. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 S obzirom da je sjednica sazvana po članku 119., a kao što je bio i do sada običaj, 

danas nećemo imati Aktualni sat, pa ćemo zato uskoro imati sjednicu i održat ćemo aktualni 

sat. 

 

DUŽNOSNICI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat,  Davor Bošković - pročelnici Grada Samobora 
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- Hrvoje Frankić, privremeni pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo razvoj i projekte 

Europske unije  

- Aleksander Mixich, privremeni pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti  

- Marijan Kižlin, viši savjetnik za školstvo, sport i tehničku kulturu u Upravnom odjelu za 

društvene djelatnosti  

- Ana Huljev Domović, voditeljica Odsjeka za stručne poslove gradonačelnice u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda. 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - S obzirom da imam kratko pitanje za Aktualni sat kojeg 

ste sada ukinuli, a u pozivi piše da će se održati, molim da se oslobodi barem pet minuta za 

Aktualni sat. 

 

MIRAN ŠOIĆ - To pitanje možete postaviti na kraju sjednice pod Ostale informacije. 

 

Ako nema primjedbi, dajen na glasovanje Prijedlog dnevnog reda? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

0. Verifikacije Zapisnika: 

a) 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 5. prosinca 2022. godine 

b) 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 19. prosinca 2022. godine 

1. Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 

2024. i 2025. godinu  
2. Prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023. godinu 

3. Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2023. godinu 

4. Prijedlog izmjena Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2023. godinu 

5. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu 

6. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Samobora za 2023. godinu. 

7. Ostale informacije. 

 

Prelazi se na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

0.A) 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem na verifikaciju Zapisnik 17. sjednice Gradskog vijeća koju smo 

održali 5. prosinca 2022. godine. 
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Ima li primjedaba na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 17. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 5. prosinca 2022. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 5. 

prosinca 2022. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

0.B). 

 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem na verifikaciju Zapisnik 18. sjednice Gradskog vijeća koju smo 

održali 19. prosinca 2022. godine. 

Ima li primjedaba na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 18. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 19. prosinca 2022. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 19. 

prosinca 2022. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu.  

Molim gosp. Hrvoja Frankića, privremenu pročelnika Upravnog odjelu za 

gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije da ukratko uvodno obrazloženje, budući da iz 

njegovog odjela najviše sredstava se predviđa za navedene aktivnosti, a s obzirom da se gđa 

Jelena Sirovica razboljela. 

 

HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

ŽELJKO STANEC - Evo, čestitam novim pročelnicima, ili v.d. pročelnicima, ili 

pročelnicima po ovlaštenju, nije niti bitno, što su se primili svojih novih funkcija, a lijep 

pozdrav i svim prisutnim novinarima. 

Ovo što se tiče rebalansa sigurno da treba na neki način odraditi, jer idete u investicije, 

i mi smo se zalagali za investiciju Falašćak da se sanira to klizište i napravi nova cesta. Samo 

da se natječaj ipak raspisao prije, čim su bila naznačena sredstva EU fondova, tj. iz Fonda 

solidarnosti, možda bi se nešto na tom inflatornom dijelu nešto moglo i uštedjeti. Ipak ovih 

devetsto dvanaest, čini mi se da je Hrvoje rekao, koliko fali tih sredstava za izgradnju te ceste, 

mislim da je to u planiranju previše promašeno, bez obzira na inflaciju. Ako je bilo negdje jedno 

cijelo tri milijuna planirano, sada se gotovo to popelo na dva cijela tri, mislim da je to u 

planiranju i izradi troškovnika u svemu tome značajno promašeno. Da se prije išlo u tu 

realizaciju mislim da bi se moglo uštedjeti minimalno negdje deset do petnaest posto. 

Što se tiče ove rekonstrukcije ceste u Starogradskoj, to je isto pohvalno, samo to sam 

htio na aktualnom satu reći, pa ću sada iskoristiti tu priliku, jer se i tu radi o povećanju sredstava 

za vodovod od petsto trideset jednu tisuću eura. Mislim da ste tajming mogli malo odgoditi, 

barem dok prođe to fašničko vrijeme. To sam želio reći na aktualnom satu, ali možda još nije 

kasno da sazovete sutra policiju i da se to barem ta dva tjedna prolongira. Mislim da ne bi bilo 

od štete prevelike, jer ipak dinamika radova sada na samom početku nije tako velika, 

eventualno, ako niste već ušli u takve radove iskopa gdje se to ne može prekinuti. 

Ovaj dio programa što se tiče Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i upravljanje 

državnom imovinom, što ste smanjili tristo dvadeset devet tisuća eura. Mislim, to je ok, sunčane 

elektrane, da li će se raditi sanacija ili dogradnja objekta za civilnu zaštitu, uređenje bivše Same. 

Mi smo isto pet posto naplaćivali Komunalcu, ne znam zbog čega ste htjeli deset posto dignuti 

obradu komunalne naknade. To je ipak negdje tri i pol milijuna kuna komunalna naknada, to 

iznosi tristo pedeset tisuća eura, mislim, da je to za komunalno društvo za samu obradu, 

odnosno naplatu komunalne naknade dosta veliki iznos, pa tako da nemam apsolutno ništa 

protiv toga da se tih pet posto koje je trebalo biti na zahtjev trgovačkog društva Komunalac 

odobreno da se to i maknulo. Tako da taj program što se tiče Upravnog odjela za gospodarstvo, 

mislim da to stoji. Ne stoji ovaj dio što ste odustali od izgradnje tih nogostupa. Pročelnik ili 

zamjenik pročelnika, ne znam koju funkciju obnaša, naveo da se od izgradnje tri nogostupa 

odustalo (Gradna, Prekrižje Podokićko i dio u Rakov Potoku). To je šteta što se odustalo od 

toga. Niste išli u onaj dio da dižete proračun, ali sada vam mogu reći da će sigurno porez na 

dohodak i u dvadeset trećoj godini znatno rasti, tu ste imali apsolutno dosta lufta. Radi tih nekih 

investicija koje trebate odraditi, možda tajming je trebao biti raniji. 

Ovaj prijedlog proračuna ću podržati, društvene djelatnosti niste uopće ništa dirali, to je 

samo mala preraspodjela sredstava od pedeset tisuća eura, to je neznatno, tako da se u principu 

i to može podržati. Program iz komunalnog dijela sigurno neću podržati, ali prijedlog rebalansa 

proračuna da. 

 

PETRA ŠKROBOT - Zahvaljujem na komentarima, sugestijama i pitanjima. Mislim, 

da ste malo pogrešno shvatili gosp. Frankića, a i piše u materijalima trenutno, znam da vi sada 

s političke strane želite poentirati i dignuti bunu u tim mjestima da se tamo nešto neće raditi. 

To nikako nije točno, u tim mjestima će se svakako raditi, ovo je trenutna preraspodjela. U 

materijalima vam piše, da se trenutno odustalo, što ne znači da se to neće u narednom periodu 

realizirati. 
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Druga stvar, ako je kome u interesu da se projekti realiziraju, osobito ovi gdje su 

dobivena sredstva iz Fondova EU, onda je to nama u interesu. Budite sigurni da sve procedure 

koje su se mogle pokrenuti, i gdje je bilo sve spremno za pokretanje natječaja su napravljene u 

tim trenucima, a da se moglo bilo što ubrzati to bi se napravilo. Tako da cijena Falašćak - 

Galgovo i situacija kakva je gore, po pitanju klizišta i te prometnice, sredstva koja su osigurana, 

struka je rekla svoje i u to ne bismo trebali uopće ulaziti. Cijelo vrijeme govorite s jedne strane 

o porastu troškova, kada vama to odgovara, s druge strane kada se govori o naplati i 

manipulativnim troškovima Komunalca za komunalnu naknadu, za raznošenje uplatnica, tu 

kažete da nisu tu troškovi porasli i to na taj način obrazlažete. Tako da ste mi malo 

kontradiktorni u svojim izlaganjima, no, svatko imam pravo na svoje mišljenje. Mi imamo svoj 

stav, a koji smo jasno s prijedlogom ovdje obrazložili, vi kažete da to nećete podržati, to je vaše 

puno pravo, a prije toga ste rekli da ste se zalagali za tu prometnicu Falašćak - Galgovo i za 

sanaciju klizišta, pa sada imamo priliku vidjeti na koji način ste se sada odlučili založiti za istu 

tu prometnicu. 

 

ŽELJKO STANEC - Ako me se dobro slušalo, ja sam rekao da ću rebalans proračuna 

podržati, da neću podržati program iz komunalnih djelatnosti, to sam odmah na početku rekao. 

Ne bavim se apsolutno nikakvim, ne znam zbog čega vam je prvo bilo politikanstvo, ovo, ono, 

stvarno sam želio na neki normalan prirodan način reći ono što mislim. Niti ne sluteći nikakvu 

politiku, pogotovo nikakvu pobunu, bunu, u nekim mjesnim odborima, nije mi bilo niti na kraj 

pameti. Evo, vjerujte mi, samo sam rekao svoje mišljenje, da možda nije trebalo sada to micati, 

nego je mogla ostati u proračunu ta izgradnja nogostupa. Nikakvo politikanstvo nije mi bilo niti 

na kraju. 

No, pošto ste me već povukli na neki način, šteta niste bili na zadnjoj sjednici Gradskog 

vijeća, kada je donijet komunalni doprinos. Sada ću vam reći onda što je politikanstvo. Upravo 

ako se netko bavi politikanstvom to ste vi. Umanjili ste komunalni doprinos najvećoj investiciji 

u gradu Samoboru za pedeset posto, odnosno oštetili ste Grad Samobor za dvadeset šest 

milijuna kuna ili točnije tri zarez četiri milijuna eura. Evo, to je politikanstvo, to ste tražili, to 

sam rekao. Najnormalnije sam želio reći ono kako razmišljam, a sada ako se bavimo 

politikanstvo, ali ovo nije politikanstvo ovo je prava istina. Tih dvadeset šest milijuna kuna 

mogli ste uložiti u daleko veći broj nogostupa, daleko veći broj sanacija cesta, itd., itd., da ne 

nabrajam više. 

 

PETRA ŠKROBOT - Ono što mogu reći da vi govorite tu o izoliranom slučaju, dakle, 

ovo vrijedi apsolutno za sve poduzetnike koji se odluče investirati na području grada Samobora, 

a ne za izolirani slučaj kao što ste vi to prezentirali. Cilj je potaknuti investitore da investiraju 

u grad Samobora. Kratkoročno, ovo što kažete, je nešto manje sredstava, ali dugoročno kada 

sva ta poduzeća zažive i pokrenu svoje poslovanje sigurno će imati puno veće benefite za naš 

grad. Možemo se slagati i ne slagati, vi ste imali priliku obnoviti sve te prometnice, na žalost 

vaša prilika je prošla, a mi ćemo s vremenom pokazati što smo mi u stanju napraviti. 

 

PETAR BURIĆ - Evo, samo da se nadovežem, od kada smo smanjili naš komunalni 

doprinos i komunalnu naknadu broj investitora koji su zainteresirani za ulaganje u grad 

Samobor se povećao. Tako da smo već u ovih dva mjeseca, odnosno mjesec dana, odradili veći 

broj sastanaka nego u cijeloj prošloj godini. 

 

ŽELJKO STANEC - Ne znam zašto me uvjeravate u neke stvari, ipak sam malo 

predugo vremena se bavio tim stvarima da nešto ne bih znao iščitati. Ok, smanjili smo svima, 

točno, ali je povod bio jedan jedini. Zakamuflirali ste u paket smanjivanje komunalne naknade 

za cijelo područje grada Samobora, ne možete meni nešto govoriti što znam iščitati. Niti jedna 

investicija nije u vrijednosti bila u Gradu Samoboru gdje je komunalni doprinos trebao biti od 



6 

 

sedam i pol milijuna eura, niti jedna investicija. Zadnji puta ste zamjeniče gradonačelnice rekli, 

pokrećemo investiciju u Žumberku, daj zamislite kakvu budete investiciju u Žumberku 

pokrenuli, samo me to zanima. Oslobodili smo i stavili komunalni doprinos na nula kuna za 

Žumberak. Zanima me, koji će to investitor doći i radi ne znam što? Ukinuli ste, tj. smanjili ste 

doprinos za višestambenu izgradnju, pa naravno da ćete onda pokrenuti investicije na taj način. 

Koju ste proizvodnju pokrenuli? Za proizvodnju ste dignuli komunalni doprinos, a govorio sam 

o prvoj zoni za firme koje već postoje, nikada se nisam zalagao za prvu zonu za nove firme, 

nikada se nisam zalagao, i protivnik sam bilo koje takve odluke koja bi išla u prilog da se u 

prvoj zoni izgrađuju neke nove firme. One firme koje već postoje zašto ne bi imale komunalni 

doprinos isto kao i sve ostale u nekoj drugoj zoni, a ne da ste s četrnaest i pol eura po kubnom 

metru za proizvodne pogone u prvoj zoni naveli. O tome sam govorio, a vi meni zadnji puta 

skrenete na Žumberak i pretpostavka da će na Žumberku neko graditi, ma lijepa pretpostavka. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Molio bih da se vratimo s raspravom na točku dnevnog reda. 

Ima li još pitanja po točki dnevnog reda? 

 

PETRA ŠKROBOT - Samo ću reći da se sjetite na koji način ste vi pregovarali i što 

ste nudili pojedinim investitorima, vi to jako dobro znate, a sada ste svetiji od rimskog pape. 

Mislim, vrijeme će pokazati kao i za sve, analitike su jasne. Znate što vam je proizvodnja u 

prvoj zoni, mi se zalažemo za kreativnu industriju u prvoj zoni, a sve ostalo neka ide na rubne 

dijelove grada. Mislim da je to ispravno i to je sve što ću reći.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja za riječ? 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Pošto ovo prenose mediji, htio bih samo reći da smirim 

tenzije vezano za Rakov Potok i Podgrađe. Rakov Potok, pješačka staza smanjen je obuhvat u 

ovom trenutku, ostalo je sto tisuća eura, i s time je procijenjeno da bi mogli cca šesto pedeset 

metara povući nogostupa. Kreće projektni zadatak i vrlo brzo će se napraviti tender 

dokumentacija. Znači, nije se odustalo od gradnje nego se smanjio obuhvat. 

Što se tiče Podgrađa osobno sam radio projektni zadatak i sljedeći tjedan raspisujem 

natječaj za projektiranje, za izradu projektne dokumentacije. Samo da ljudi na terenu znaju da 

se nije odustalo, možda je malo krivo shvaćeno, radi se po tom pitanju, a i vidjet će se to na 

terenu.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja?  

 

MATIJA HRŽIĆ - Samo ću reći da podržavam rebalans, jer je ta cesta gore katastrofa. 

Slažem se da ono prvotno nije bila realna cijena, razgovarao sam s ljudima na terenu, stvarno 

postoji klizište. Ono što me tu malo zabrinjava, ovo održavanje potrošene javne rasvjete, 

umanjenje sa šesto šesnaest tisuća petsto dvadeset eura, ne znam koliko je to realno. To ću 

podržati normalno, ali mislim da će se to kasnije morati tumbati, jer navodno od prvog četvrtog 

neće više biti stabilizacije cijena. Sada ne znam u kojem smo mi procesu s tom LED rasvjetom, 

ali vidjet ćemo što će biti. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja?  

 

DARKO LISEC - Vidim da se tu digla prašina oko ceste Falašćak - Galgovo, to je pet 

aktivnih klizišta gore, tko je bar jednom prošao po toj cesti zna kakva je situacija gore i koliko 

je to bitno za Grad Samobor i za sve mještane koji žive na tom području. Znamo da je to cesta 

koja skraćuje put prema moru i u ljetnim danima je to frekventno područje jako, jako, prometno. 

Gore nema autobusne stanice i djeca stoje na provaliji, kada čekaju školski autobus. Ima još 
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puno toga, ali sada nećemo o tome. Pohvaljujem ovaj cijeli projekt, dobivena sredstva od EU 

fonda i mogućnost da se nadoknadi ovaj nedostatak novaca za potpunu realizaciju tog projekta. 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

donijelo  

 

IZMJENU I DOPUNU PRORAČUNA 

 

Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjena i dopuna Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

Gosp. Aleksandar Mixich je tu, ako će biti pitanja stoji na raspolaganju. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“, 2 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo  

 

IZMJENU I DOPUNU PROGRAMA 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

Gosp. Aleksandar Mixich je tu, ako će biti pitanja stoji na raspolaganju. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

„za“ i 2 „protiv“) donijelo  

 

IZMJENU I DOPUNU PROGRAMA 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena Programa 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2023. godinu. 

Gosp. Hrvoje Frankić je tu, ako će biti pitanja stoji na raspolaganju. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena 

Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 

Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

donijelo  

 

IZMJENE PROGRAMA 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjene programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

Gosp. Marijan Kižlin je tu, ako će biti pitanja stoji na raspolaganju. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i  
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

donijelo  

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena Programa 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

Gosp. Marijan Kižlin je tu, ako će biti pitanja stoji na raspolaganju. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (19 „za“) 

donijelo  

 

IZMJENU PROGRAMA 

 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izmjena programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Pitanje nije tako teško, ali je za neke ljude bolno. Naime, 

novom regulacijom prometa, s obzirom na zatvorenu Starogradsku i Gornji Kraj, došlo je do 

poteškoća u prijevozu školske djece. Naime, autobusi koji su vozili djecu u terminu između 
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dvanaest i jedan sat, do sada su postojala dva autobusa, od toga je jedan vozio obične putnike a 

jedan od Autoturista je vozio školsku djecu, već treći dan toga autobusa nema. U ponedjeljak 

je to počelo, roditelji se pitaju da li će taj autobus voziti ili neće. Znam da mi ne možete sada 

odgovoriti, pa vas molim da im putem medija to objasnite. Što se dogodilo, da oni znaju da li 

oni moraju voziti djecu, da li će djeca ići pješke ili je neki treći razlog? U svakom slučaju to je 

njima sada već postao problem, a još narednih pet mjeseci će se cesta raditi. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Zahvaljujem na pitanju, upravni odjel će provjerit kod prijevoznika. 

 

PETRA ŠKROBOT - Provjerit ćemo i informirati javnost. U uvodnom dijelu kada je 

gosp. Stanec postavio pitanje nisam se referirala na Starogradsku, pa ću sada iskoristiti priliku 

za to. 

Radovi su morali krenuti sada, jer imamo rok da iskoristimo sredstva iz fondova. Isto 

tako kod ide ta rekonstrukcija jednostavno nije bilo moguće, razmotrili smo sve opcije, a i gosp. 

Mixich može iznijeti sve informacije po tom pitanju, da se ne ide u potpuno zatvaranje, ali 

jednostavno iz sigurnosnih razloga to nije bilo moguće. S radovima moramo zapeti i to odraditi 

jer imamo rokove da to realiziramo. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja ili prijedloga? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Konkretno, zanima me zakup lunaparka u Gradu? To je više pitanje 

za Turističku zajednicu. Vidio sam onu obavijest da se nitko nije bio javio na natječaj i da je 

moguće prihvatiti pristiglu ponudu i nakon završetka natječaja po deset posto uvećanoj cijeni 

od procijenjene. Sada me konkretno zanima, kada je pristigla ta ponuda i po kojoj cijeni? Ako 

mogu dobiti odgovor u pisanom obliku. 

 

PETRA ŠKROBOT - Zamolit ćemo kolegice iz Turističke zajednice da odgovore u 

pisanom obliku na postavljeno pitanje. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

 

Ako nema, zahvaljujem se na ovoj hitnoj sjednici da smo se u ovako velikom broju 

odazvali i podržali ovaj proračun da uredimo cestu za Falašćak i Starogradsku do kraja. 

Nadam se da se kroz dvadeset ili dvadeset pet dana ponovno vidimo na redovnoj 

sjednici. 

 

S obzirom da je Dnevni red današnje sjednice iscrpljen, zaključujem 19. sjednicu 

Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 

Dovršeno u 17.40 sati. 
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